

DANAZOL

Patient Information Leaflet

This leaflet answers some common questions about Danazol. It does not contain all the available information. It also does not take the place of talking to your doctor or pharmacist

What is Danazol used for?

Danazol is used for the treatment of endometriosis, a condition causing heavy and painful menstrual periods and benign breast disease.

When should it be taken?

Follow carefully the instructions on your label, and ask your doctor or pharmacist to explain any part you do not understand.

How should it be taken?

Your label tells you how much to take at each dose.

What should I do if I missed a dose?

If you forget a dose, take it as soon as you remember. If you remember a missed dose at the time you are scheduled to take the next dose, omit the missed dose and take only the scheduled one. Do not take a double dose to make up for the missed dose.

What side effects can this medicine cause? What can I do about them?

The most common side effects of Danazol include:

- **Nausea.** Try taking Danazol with meals. If this does not relieve the nausea, contact your doctor.
- **Irregular or absence of menstrual period.** If regular menstruation does not begin within 60-90 days after stopping Danazol therapy, check with your doctor.

Acne, decrease in breast size, deepening of voice, weight gain, swelling, skin and hair changes is unusual. If they occur, contact your doctor.

If you experience flushing, nervousness, sweating, vaginal discharge and itching, contact your doctor.

Special Instructions

Start the course of therapy on the exact day prescribed by your doctor. Do not stop taking Danazol unless told to do so by your doctor. Ensure that you are not pregnant before and during therapy.

Other Precautions

Your doctor should know if you have epilepsy, migraine, headaches, heart or kidney disease before you start to take Danazol.

This drug should not be taken in pregnancy or if you are breastfeeding or intend to become pregnant.

Storage

Keep this medication in the container it came in and store at room temperature, in a cool, dry place. Keep out of reach of children.

病人须知

此册为您解答一些对于此药物的疑问，并不完全详载此药之全部资料，若有任何疑问可请教医生或药剂师。

这药的作用是什么？

大力补用于治疗导致经血过多和经痛的子宫内膜异位症，和良性的乳房疾病。

什么时候服药？

按照标签上的说明服药。如有疑问，请医生或药剂师为你解释。

怎样用药？

按照标签上指示的分量用药。

若忘记服药该怎么办？

若忘了服一剂药，再想起时应即补服。若在该服下一剂药时再想起漏了一剂药，就不必补服，只要照常按时服下一剂药。勿同时服双倍剂量。

服药后会引起什么副作用？该怎么应付这些副作用？

常见的副作用包括：

- 恶心 - 若觉恶心，尽可能在吃饭时服药。倘若无效，可询问医生。
- 月经失调 - 如果在停止大力补 60 至 90 天内还没有恢复正常月经，请和医生联络。
- 面潮红，出汗，白带，阴道痒和心悸 - 请和医生联络。

若有下列不寻常的现象，请通知医生：

- 暗疮
- 乳房缩小
- 声音变粗
- 体重增加
- 浮肿
- 毛发增多

在服药期间要注意什么特别事项？

按照医生的指示开始药物的疗程。未得医生吩咐，不可停药。确定你在治疗前和治疗时没有怀孕。

在服药期间要注意哪些预防措施？

患上癫痫、偏头痛、心或肾疾病者，在开始服大力补前应把病情告诉医生。
在妊娠期，哺乳期或打算怀孕的妇女，均忌服此药。

怎样贮藏此药？

把药保存在原来的药瓶内，将瓶盖关紧，存放在室内阳光晒不到及儿童拿不到的地方。